
Poznań, 28.02.2017r  
 

Maria Lisiecka- Pawełczak  
 
Radna Miasta Poznania  
 

Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
 

 
Interpelacja  

 
 

Dotyczy:    Działalności Biura Inwestycji Urzędu Miasta.  
 
 
Bardzo proszę o odpowiedź na następujące pytania:  
 

1. Jakie były  działania  podejmowanie z zakresu public relations w celu 
efektywniejszego pozyskiwania inwestorów przez Biuro Inwestycji w roku 2016.  

2. Jakie są plany Biura Inwestycji na pozyskanie inwestorów w roku 2017.  
3. Proszę o wymienienie targów, konferencji i sympozjów na których Biuro Inwestorów 

reprezentowało Miasto Poznań w roku 2016 oraz jaki był tego efekt.  
4. Jak odbywała się współpraca z organami administracji rządowej oraz samorządowej 

Miasta Poznania w zakresie inwestycji w roku 2016 oraz jakie z tych działań będą 
miały kontynuację w roku 2017.  

5. Ilu inwestorów udało się pozyskać dla Miasta Poznania w roku 2016.  
 
 
 
 
 
 
Z góry dziękuję za odpowiedź na powyższe pytania. 
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 
 


